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رهبر انقاب اســامی صبح روز چهارشــنبه در دیدار 
صمیمانه مدال آوران بازی های آسیایی و پاراآسیایی هانگژو 
و جمع دیگری از قهرمانان، ورزشــکاران، پیشکســوتان و 
فعالان عرصه های ورزشــی، با تشکر عمیق از ورزشکاران و 
مربیان افتخارآفرین کشور، رفتارهای احترام برانگیز آنان در 
میدان های ورزشی را تجلی دهنده چهره برجسته ملت ایران 
خواندند و با تاکید بر ضرورت رسیدگی مسئولان به زندگی 
قهرمانان ورزشــی افزودند: رژیم صهیونیســتی در حادثه 
طوفان الاقصی به دســت حماس ضربه فنی شــد و با همه 
جنایاتش نتوانسته این شکست سنگین را جبران کند و در 

آینده هم نخواهد توانست.
حضرت آیت الله خامنه ای جلســه امروز را بسیار شیرین 
دانستند و با قدردانی از عزم و اراده و سخت کوشی مدال آوران 
گفتنــد: هم چنین از آن بانوی محترمی که با حجاب کامل 
پرچمدار کاروان ایران در بازی های آسیایی شد و آن بانوی 
ورزشکاری که هنگام اهدای مدال حاضر نشد با مرد نامحرم 
دست بدهد و نیز آن بانویی که با کودک خود روی سکوی 
مدال آوری رفت و با حرکت نمادین خود، احترام به خانواده و 

مادر را در دنیا برجسته کرد، صمیمانه تشکر می کنم.
ایشان اینگونه رفتارها را دارای ارزشی معادل خود ورزش 
خواندند و افزودند: ســجده کردن، دست به دعا برداشتن، 
بوسه بر پرچم و کارهای دیگری که تشخص ورزشکار ایرانی 
– اسامی و چهره »شاخص دارای منطق و اعتماد به نفس« 
ملت ایران را به جهانیان نشــان می دهد، شایسته قدردانی 

حقیقی است.
رهبر انقاب با تشــکر از تیم ملی فوتبال که به نشــانه 
دفاع از مظلوم در مســابقات چهارجانبه فوتبال در اردن با 
چفیه به میدان رفت گفتند: هم چنین از ورزشــکارانی که 
مدال های خود را به کودکان غزه و شــهیدان فاجعه آفرینی 
صهیونیست ها در یک بیمارستان اهدا کردند و ورزشکارانی 
که از رویارویی با ورزشــکاران رژیم صهیونیستی خودداری 

می کنند تقدیر و تشکر می کنم.
حضرت آیــت الله خامنه ای اینگونه رفتارهای تحســین 
برانگیز را بخشــی از قدرت ملی ایران برشمردند و گفتند: 
ورزشــکاران اغلب کشــورها برای ملت خود افتخارآفرینی 
می کننــد، اما این رفتارهای زیبا و پرمعنا بالاتر از افتخارات 

ورزشی است چرا که افتخارات انسانی است.
رهبر انقاب به خاطر شاد کردن دل ملت نیز از قهرمانان 
تشــکر ویژه کردند و گفتند: برای من خیلی مهم است که 
شــما با مدال های رنگارنگ خود ملت را شــاد و ســرافراز 

می کنید.
حضرت آیت الله خامنــه ای با تاکید بر اینکه ایران قوی 
باید ورزش قوی داشته باشد به توصیه های خود در جلسات 
عمومی و یا خصوصی با مســئولان ورزش اشــاره کردند و 
افزودند: آن مســائل و نکاتی که وزیر ورزش در این جلسه 

گفت باید یک به یک پیگیری جدی شوند.
رهبر انقــاب اتخاذ تدابیر درســت در انتخاب مربی و 
ترکیب تیم های ملی و مراقبت برای جلوگیری از بروز آفاتی 
نظیر »فساد اقتصادی، تشــکل مافیای داخلی و مشکات 

اخاقی« را از وظایف مسئولان ورزشی کشور خواندند.
ایشان افزودند: رفع مشکات ورزشی و پاسخ به سوالات 

قدیمــی مانند نقــش دولت در ورزش، خصوصی ســازی، 
قراردادهای ورزشی و مربی خارجی، به برنامه ریزی مبتنی 
بر اصول حرفه ای نیاز دارد تا یکبار برای همیشه پاسخ این 

سوالات مشخص شود.
رسیدگی به وضع زندگی ورزشــکاران نکته دیگر مورد 

تاکید رهبر انقاب در این دیدار بود. 
ایشان گفتند: نمی شــود که از ورزشکاران، برای افتخار 
آفرینی در مسابقات جهانی توقع داشت اما با نیازهای آنان 
رفتار مناسبی نداشــت بنابراین مسئولان به گونه ای عمل 
کنند که ورزشــکاران در ســطح قابل قبولی درباره زندگی 
خود اطمینان خاطر داشته باشند که مهم ترین آنها مسکن 

و اشتغال است.
نشست و برخاســت صمیمانه با ورزشکاران رشته های 
مختلف، شــنیدن درد دل ها و پاســخگویی به آنان توصیه 

دیگر رهبری به مسئولان ورزشی کشور بود.
رهبر انقاب در ادامه، ورزشکاران را مخاطب توصیه های 
خود قــرار دادند و با تأکید بر اینکه محبوبیت و شــهرت، 
مسئولیت ســنگینی به دنبال می آورد، گفتند: گفتار، رفتار 
و نوع زندگی چهره های ورزشی برای بسیاری از جوانان الگو 
است و می تواند بر آنان تأثیر سازنده ای بگذارد، اگرچه عکس 
آن هم ممکن است، بنابراین ورزشکاران باید در این زمینه 

کاماً مراقبت کنند.
ایشــان در توصیه ای دیگر، ورزشــکاران را به قدردانی و 
شــکر نعمت خدادادی توانایی جسمی و قدرت عزم و اراده، 
فراخواندند و گفتند: شــکر این نعمت هــای الهی موجب 

افزایش آنها خواهد شد.

حضرت آیت الله خامنه ای در بخش پایانی سخنانشــان، 
بــه بیان نوعی جمع بندی از حوادث اخیر غزه در قالب یک 
تعبیر ورزشــی پرداختند و گفتند: رژیم صهیونیســتی در 
حادثه طوفان الاقصی ضربه فنی شــد و حماس نه به عنوان 
یک دولت و کشــورِ با امکانات زیاد، بلکه به عنوان یک گروه 
مبارز توانست رژیم غاصب صهیونیست را با آن همه امکانات 

ضربه فنی کند.
ایشان با اشاره به ناتوانی صهیونیست ها برای خارج شدن 
از زیر بار فشار و ننگ این شکست مفتضحانه، افزودند: آنها 
برای جبران، در بیمارســتان ها و مدارس غزه قدرت نمایی 
می کنند اما این کار مشابه کار ورزشکاری است که در میدان 
شکســت خورده  اما برای تافی با حمله به طرفداران تیم 

مقابل، به آنها فحاشی و کتک کاری می کند.
رهبــر انقاب با تأکیــد بر اینکه باخت ســنگین رژیم 
صهیونیســتی با این جنایات جبران نخواهد شــد، گفتند: 
بدانند که این ظلم و بی رحمی ها بی پاســخ نخواهد ماند و 

بمباران ها عمر رژیم غاصب را کوتاه تر خواهد کرد.
ایشان با اشــاره به خودداری تحسین برانگیز ورزشکاران 
ایرانی از مســابقه با نمایندگان رژیم صهیونیستی، افزودند: 
امــروز همه دنیا علت این کار ورزشــکاران ما را فهمیده اند 
چــون آن افراد برای یــک رژیم جنایتکار و تروریســت و 

جنایتکار به میدان می آیند. 
ایشــان در بخش دیگری از سخنانشان با انتقاد شدید از 
مســئولان مراکز جهانی ورزش که تحت تسلط قدرت های 
مســتکبر قرار دارند افزودند: آنان که در اقدامی سیاسی به 
بهانه جنگ، یک کشــور را از حضــور در همه میدان های 

ورزشی محروم می کنند، اکنون حدود ۵ هزار کودک شهید 
فلســطینی را نادیده می گیرند و بــه بهانه پرهیز از دخالت 
سیاست در ورزش، رژیم صهیونیستی را به علت نسل کشی 
و جنایات جنگی محکوم و محروم نمی کنند که امیدواریم 

روزی به این اقدامات تبعیض آمیز رسیدگی عادلانه شود. 
ایشان هم چنین با تشکر از ورزش باستانی زیبای تعدادی 
از نوجوانان و جوانان در آغاز این دیدار گفتند: همان گونه که 
سال های قبل به مسئولان ورزشی گفته شد، ورزش باستانی 
ظرفیت تبدیل به یک ورزش بین المللی را دارد و باید در این 

مسیر تاش شود.
در ابتــدای این دیدار، وزیر ورزش و جوانان با اشــاره به 
جلوه هایی از دفاع ورزشکاران کشورمان در میادین جهانی 
از مظلومان غزه و همچنین نمونه هایی از اقدامات نمادین و 
معنوی آنها، گزارشــی از مدال آوری کاروان های ایران بیان 
کرد و دســتیابی به جایگاه دوم در بازی های پاراآســیایی 
با کســب ۱۳۱ مدال را کار کارســتان ورزشکاران جانباز و 

توان یاب کشورمان دانست.
کیومرث هاشــمی هم چنین از برنامه ریزی برای بهبود 
وضعیت رفاه و معیشت قهرمانان، گسترش ورزش همگانی، 
توســعه عدالت محور امکانات و تجهیزات ورزشی و تدوین 

سند ملی ورزش کشور خبر داد.
در این دیــدار هم چنین معصومه زارعــی کاپیتان تیم 
ملی والیبال نشسته بانوان ایران و امیرحسین زارع قهرمان 
ملی پوش کشتی آزاد، به بیان دغدغه هایی در خصوص حل 
مشکل مسکن ورزشکاران، توسعه زیرساخت های ورزشی و 

افزایش اعتبارات حوزه ورزش پرداختند.

رهبر انقلاب در دیدار مدال آوران بازی های آسیایی و پاراآسیایی هانگژو تاکید کردند:

رژیم صهیونیستی در حادثه طوفان الاقصی ضربه فنی شد

گروه سیاسی: اعضای هیات دولت پس جلسه کابینه در 
حیاط پاستور به سوالات خبرنگاران پاسخ دادند.
اتمام صف های تامین مالی

برای تولیدکنندگان، مایه خوشحالی است
ســید ابراهیم رئیســی رئیس جمهوری در جلسه روز 
چهارشنبه هیئت دولت با تاکید بر اهمیت آینده نگری و توجه 
به منافع کشور در فرآیند تصمیم سازی و تصمیم گیری ها، بر 
اهتمام هر چه بیشتر و اقدام جهادی مسئولان دستگاه های 
اجرایی برای افزایش رشد اقتصادی و بالا بردن ثروت کشور 

تاکید کرد.
رئیس جمهوری همچنین با ابراز رضایت از نتیجه گزارش 
وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس سازمان برنامه و بودجه 
درباره رشــد تولید، اعام اتمام صف های تامین مالی برای 
تولیدکنندگان را خبری خوشحال کننده و در راستای تحقق 
وعده دولت در حمایت از تولیدکنندگان دانســت و تصریح 
کرد: رشــد تولید و رفع موانع تولیدکنندگان از اولویت های 

مهم دولت مردمی است.
گزارش دلایل نپیوستن دستگاه ها به 
»پنجره ملی خدمات دولت هوشمند«

عیســی زارع پور وزیر ارتباطــات و فناوری اطاعات  نیز 
گفت: دســتگاه های دولتی طبق قانون موظف بودند صد در 
صد خدمات شــان را تا پایان آبان ماه ســالجاری  از طریق 

پنجره ملی خدمات دولت هوشمند انجام می دادند.
وی میانگین عمل به این وظایف قانونی در دستگاه های 
اجرایی  6۳ درصد اعام کرد و از آنها خواست هر چه زودتر 

به تکالیف شان عمل کنند.
وزیــر ارتباطــات و فنــاوری اطاعات از اعام اســامی 
دستگاه های خاطی به رئیس جمهوری و طرح آن در نشست 
هیات وزیران خبر داد و افزود: رئیس جمهوری بعد از شنیدن 
گزارش بنده دســتور دادند همه دستگاه ها هر چه سریعتر 
بــه این وظیفه عمل کنند. بنده امید دارم تا پایان آذر همه 

دستگاه ها به این سامانه بپیوندند.
زارع  پور یادآور شد: عاوه بر این، همه دستگاه ها باید تا 
پایان آذر کلیه استعامات بین دستگاهی را به صورت برخط 
و تا پایان دی  20 درصد خدمات هوشمند را از طریق پنجره 

ملی خدمات دولت هوشمند انجام دهند.
اقدام دولت برای جبران خسارات ناشی از 

حوادث غیرمترقبه در ۶ استان
علی بهادری جهرمی دبیر و سخنگوی دولت اظهار کرد: 
باتوجه به اینکه ناترازی در تولید و مصرف برق در سال های 
گذشــته داشتیم، یکی از اولویت های دولت افزایش تولید و 
حمایت از نیروگاه ســازی و در کنار آن مدیریت مصرف در 

ایام اوج مصرف بوده است.
وی افزود: در همیــن زمینه دولت مصوب کرد برخی از 
نیروگاه هایی که دولت بدهی هایی به آنان برای تسویه هزینه 
برق داشته است و همزمان همان نیروگاه ها هم باید مالیات 

پرداخــت می کردند، این دو مورد )بدهی و مالیات( را تهاتر 
کنند تا بخشی از نیاز مالی به این صورت برطرف شود.

بهــادری جهرمی ادامه داد: عاوه بر این هیئت وزیران با 
پیشنهاد وزارت نیرو موافقت کرد و لایحه ای به قید دوفوریت 
به مجلس شورای اسامی ارسال شد که درخواست می کند 
امکان تسویه بخشی از بدهی دولت به نیروگاه های تولید برق 
و شرکت توانیر از محل این لایحه با انتشار معادل ۳0 هزار 

میلیارد تومان اوراق، فراهم شود.
خاندوزی: شورای راهبری صندوق های تضمین 
در کشور با ریاست وزیر اقتصاد تشکیل می شود

سید احسان خاندوزی وزیر امور اقتصادی و دارایی اظهار 
کرد: آیین نامه صندوق های تضمین امروز در جلســه هیئت 
وزیران تصویب شــد. طبق این آیین نامه شــورای راهبری 
صندوق های تضمین در کشــور با ریاســت وزیر اقتصاد و 
عضویت روسای سازمان برنامه، بانک مرکزی، سازمان بورس، 

بیمه مرکزی و وزرای صمت و ارتباطات ایجاد می شود.
وی اضافه کرد: با ایجاد این شورای راهبری صندوق های 
تضمیــن امیدواریم که در ماه های پایانی امســال و به ویژه 
در ســال ۱۴0۳ که مصوبات رسما اباغ و اجرایی می شود، 
بتوانیــم روش های تامین مالی تولید را برای صادرکنندگان 
کشور متنوع کنیم که گرفتار مسیرهای بانکی و تسهیاتی 

در کشور نباشند.
وزیر امــور اقتصاد وامور دارایی همچنیــن درباره توافق 
سرمایه گذاری گمرکی و تجاری میان ایران و عربستان عنوان 
کرد: با توجه به اینکه سال های متمادی روابط اقتصادی بین 
ایران و عربســتان سعودی تقریبا در حد صفر مسدود شده 
بود، بعد از توافقاتی که از اسفند پارسال در حوزه دیپلماسی 
صورت گرفت و بعد از آن هم در حوزه دیپلماسی اقتصادی 
به ویژه در دیــداری که رئیس جمهوری در جریان اجاس 
ریاض با مقام عربســتانی داشــتند، مــا امیدواریم تا پایان 
همین ســال ۱۴02 رفت و آمدها و مذاکرات اولین هیئت 
اقتصــادی فیمابین دو کشــور صورت بگیــرد و ما بتوانیم 
مســیر همکاری های بخش های غیردولتی و البته دولتی را 

ریل گذاری کنیم.
فرزین: مقررات جدید تاسیس صرافی ها

به زودی اعلام می شود
محمدرضا فرزین رئیس کل بانک مرکزی گفت: از ابتدای 
ســال ۱۴02 اعام کردیم هدف گذاری بانک مرکزی برای 
رشــد نقدینگی 2۵ درصد است. در حال حاضر نقدینگی را 
از ۴2 بــه 26.۴ درصد کاهش داده ایم، البته هر چه به پایان 
ســال نزدیک می شویم فشار بر نقدینگی بیشتر می شود اما 

تاش ما کاهش این نرخ به 2۵ درصد است.
وی، نارضایتــی بانــک مرکزی از عملکــرد صرافی ها را 
اصلی ترین دلیل منحل شــدن کانون صرافــان ایران اعام 
کرد و گفت: عاوه بر این کار مجوز بسیاری از صرافی هایی 
که تابع قوانین و مقررات بانک مرکزی نبودند، لغو شــد. به 

صورت مرتب بر عملکرد صرافی هــا نظارت داریم و به آنها 
سخت گرفته ایم. اخیرا مقررات جدیدی را به شورای پول و 
اعتبار برده ایم تا برای نظارت مناسب تر بر شبکه صرافی های 
کشور شرایط صدور مجوز فعالیت آنها دستخوش تغییرات 
اساسی شــود. به زودی مقررات جدید تاسیس صرافی ها را 

اعام می کنیم.
رشد مسکن و صنعت به ۳ درصد رسیده است

مهــرداد بذرپاش و زیر راه و شهرســازی درباره آخرین 
وضعیت پیشــرفت طرح مسکن ملی، اظهار کرد: هر روز به 
آمارها در حوزه تامین زمین، عملیات ســاخت، مسکن های 
روستایی و بافت فرسوده افزوده می شود. نهضت ملی مسکن، 
عملیات ســاخت را با جدیت دنبال می کند به گونه ای که 
اکنــون حدود یک میلیون و ۹00 هزار واحد مســکونی در 
حال ســاخت در کشــور داریم که از این تعداد حدود ۴00 

هزار قطعه زمین به مردم تحویل داده شد.
وی ادامــه داد: برنامه ما بــرای تحویل زمین در منطقه 
شــهری در ســال جاری ۵00 هزار قطعه است که تاکنون 
۴00 هزار قطعه محقق شــده و شاید تا پایان امسال فراتر 
از این عدد باشد. همین عدد در حوزه روستایی هدفگذاری 
شده تا ۵00 هزار قطعه زمین روستایی تحویل شود که این 
کار اکنون در حال انجام اســت. در سال آینده همین میزان 
در حوزه شهری و روستایی هدفگذاری شده است. بذرپاش 
اضافــه کرد: همچنین پروژه دیگر ایجــاد راه به طول 2۴2 
کیلومتر در ترکمنستان بود که قرارداد آن توسط شرکت های 
ایرانی به ارزش ۵۵0 میلیون دلار بسته شد. بعد از ارمنستان، 
این قرارداد دومین پروژه بزرگ ما در خارج کشور بود. برای 
احداث خطوط برق بــه ارزش 200 میلیون دلار نیز توافق 
شد. صادرات خدمات فنی ر حوزه برق به ارزش ۱۴0 میلیون 
دلار توافق دیگری بود که به دســت آمد. در حوزه گاز هم 
توافقات راهبردی حاصل و اختافات طرف مقابل با شرکت 
گاز ایران مرتفع شــد. اســناد مورد توافق با حضور رئیس 

جمهور در ترکمنستان امضاء می شود.
وی بــا بیان اینکه هفته آینده آغــاز اجرای عملیات فاز 
دو فرودگاه امام خمینی با مشــارکت طرف خارجی را آغاز 
می کنیــم، افزود: این پروژه به ارزش بیش از 2 میلیارد دلار 
تعریف شده است. با ســفر معاون اول به چین، این قرارداد 

امضاء شد. هفته آینده جزئیات این قرارداد اعام می شود.

گزارش اوجی از سرمایه گذاری ها
و درآمدهای جهانی نفت و گاز ایران

جــواد اوجی وزیر نفت گفت: براســاس اعام مرکز آمار 
ایران نرخ رشــد اقتصادی ۱۹.۸ درصد است که این نرخ در 
ســه ماهه دوم سالجاری برای گروه نفت و گاز 2۵.6 درصد 

است که رکورد بی سابقه ای است.
وی از میزان مبلغ واریزی به حساب سازمان بهینه سازی 

مصرف سوخت اظهار بی اطاعی کرد.
وزیــر نفت همچنیــن از ســرمایه گذاری در ۱۳0 طرح 
و پــروژه نفت و گاز به ارزش 2۸.۵ میلیــارد دلار خبر داد 
و افزود: در این دولت این حجم ســرمایه گذاری شــد و به 
بهره برداری رسید که ثمره رشــد اقتصادی 2۵.6 درصد را 
شاهد هستیم. ۵0 پروژه را به ارزش ۴۸.۵ میلیارد دلار هم 
شروع کرده ایم. رشــد تولید نفت، گاز، فرآورده های نفتی و 

محصولات پتروشیمی را محقق کردیم.
اوجی از  رشــد صادرات نفتی و افزایش درآمدهای نفتی 
کشور در سالجاری ســخن گفت و افزود: سرمایه گذاری در 
گــروه نفت و گاز از کارهای اساســی دولت در وزارت نفت 
اســت. این ســرمایه گذاری ها، ارزش افزوده کشور را بیشتر 

کرده است. ۳۳ سال در وزارت نفت هستم در هیچ دوره ای 
چنین رشدی اتفاق نیفتاده بود.

وی بی آنکه آماری از صادرات خدمات فنی مهندسی گروه 
نفت و گاز اعام کند، گفت: در خیلی کشورها تامین قطعات 
یدکی پالایشگاه ها و پتروشــیمی ها، توسعه میادین نفت و 
گاز، احداث پالایشــگاه نفت و گاز،  حفاری عمودی و افقی 
چاه هــای نفت و گاز و حفاری تا عمــق 6000 متری را در 

حال انجام داریم.
مصوبه بازنشستگی مجلس سال ۱۴0۵ به اجرا درمی آید

ســید صولت مرتضوی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
گفت: تمامی زیرســاخت های ســخت افزاری و نرم افزاری  

کالابرگ الکترونیک تکمیل شد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در تشــریح برنامه دولت 
برای بازنشستگی، گفت:  توجه داشــته باشید اساسا منابع 
پرداخت مســتمری و حقوق بازنشســتگان در تمام دنیا از 
کســورات قانونی کارمندان و شاغان در بخش های دولتی 
و خصوصی تامین می شــود. افزایش نرخ میانگین امید به 
زندگی، ضریب پایداری و پشتیبانی صندوق های بازنشستگی  
کــه باید بــه ازای هر بازنشســته در چارچــوب مقررات و 
شاخص های بین المللی، شش به یک باشد در ایران به شدت 

کاهش یافته است.
مرتضوی ادامه داد: این نرخ در صندوق تامین اجتماعی 
که وضعیت بهترین نسبت به سایر صندوق های بازنشستگی 
دارد ۴.۱ به یک، در صندوق بازنشستگی کشوری هفت دهم 
به یک و در سایر صندوق ها نیز همین طور است. اصلی ترین 
علت هــای آن نیز افزایش نرخ میانگیــن امید به زندگی و 
کاهش ضریب پشــتیبانی و پایداری صندوق ها بوده است. 
پیشنهاد دولت این بود که در طول برنامه هفتم توسعه برای 
کارمندان دولت حدود سه ماه افزایش پیدا کند اما مجلس 
آن را اصــاح و اعام کرد البته طبق مصوبه مجلس افرادی 
که 2۸ و 2۹ ســال تمام، سابقه بیمه دارند مشمول مصوبه 
نمی شوند. این مصوبه مجلس از ابتدای سال ۱۴0۵ به اجرا 

در می آید.
تقسیمات کشوری بحث دائمی است

احمد وحیدی وزیر کشــور درباره تذکر حجاب در مترو 
تهــران، اظهار کرد : ما مجوز خاصی بــرای این کار ندادیم 
و تحت امر معروف و نهی از منکر ظاهرا توســط گروه های 
مردمی انجام می شود. کارشــان در چارچوب امر معروف و 
نهی از منکر است. همه مردم برای این کاروظیفه دارند ،ولی 
باید با ادبیات خوب و الفاظ خوب و صرفا تذکر لسانی انجام 

شود. در همین حد این گروه ها مجاز هستند.
وی همچنیــن گفت: امر به معروف و نهی از منکر نیز به 
مجوز ندارد و همه می توانند امرمعروف لسانی را با لحاظ همه 

شرایط انجام دهند.
وحیدی در خصوص تیراندازی روز گذشــته در نزدیکی 
ساختمان مجلس شورای اسامی، تصریح کرد: کار شخصی 
بوده اســت. فردی برای کار شخصی خود با ساح شکاری 

تیراندازی کرد که با او برخورد شد.
احراز شهادت ۳۹ نفر از خانواده محیط زیست

علــی ســاجقه رئیس ســازمان محیط زیســت درباره 
پیگیری ها برای حل مشکل بوی بد تهران، اظهار کرد: منشا 
بوی بد تهران پساب هایی است که صنایع رها کرده اند و یک 
رودخانه پســاب وجود دارد که وزارت صنعت پای کار آمده و 
تسویه خانه راه اندازی می شود و ما هم مرتب در حال پیگیری 
هستیم . از سویی شهرداری تهران با چینی ها در مورد آرادکوه 
قراداد بسته است و ما هم به نمایندگی مردم به عنوان دستگاه 

ناظر در حال پیگیری هستیم تا این بو مرتفع شود. 

وزرا در حیاط دولت به خبرنگاران پاسخ دادند: 

از اعلام مقررات جدید صرافی ها تا تقسیمات کشوری

توضیح وزارت کشور و مجلس 
درباره تیراندازی شامگاه سه شنبه 

مرکز فوریت های امنیتی و اطاعات وزارت کشــور اعام کرد:  ســاعت ۱6 و 
۱۵ دقیقه )امروز سه شنبه سی آبان ۱۴02( فردی با هویت معلوم اهل و ساکن 
یکی از شهرستان های جنوبی کشور، با استفاده از یک قبضه ساح شکاری اقدام 
به تیراندازی هوایی)چهار تیر( مقابل ساختمان مجلس کرد که بافاصله توسط 

ماموران انتظامی خلع ساح و دستگیر شد.
در این تیراندازی به هیچ کس آســیبی نرسیده اســت. حادثه به هیچ وجه 
امنیتی نبوده و این فرد فاقد هرگونه ســابقه سو امنیتی بوده و انگیزه خود را از 
تیراندازی به دلیل مشکات شخصی و جلب توجه عنوان کرده است. تحقیقات 

در زمینه سامت روحی و روانی این فرد در جریان است.
روابط عمومی مجلس نیز اعام کرده: تیراندازی در خیابان مجاهدین اســام 

ارتباطی به مجلس نداشت و به هیچ کس آسیبی وارد نشد
یــک منبع آگاه در گفت وگو با خبرنگار فــارس درباره جزئیات تیراندازی در 
مقابل درب بیمارســتان شــفا یحیایان، گفت: فردی که تیراندازی کرده ساکن 
نجف آباد و کارمند یکی از شرکت های نفتی جنوب بود که برای پیگیری مطالبات 
شخصی به تهران آمده بود. وی پس از آنکه متوجه شد مشکلش حل نشده، اقدام 

به شلیک می کند. 
او افزود: این فرد در این حادثه اقدام به شلیک ۴ تیر هوایی کرده که بافاصله 

توسط نیروهای امنیتی در آن محل دستگیر شده است.
این منبع آگاه تأکید کرد: خوشــبختانه در این حادثه به کســی آسیبی وارد 

نشده و منطقه در حال حاضر در امنیت کامل است.
روابط عمومی مجلس نیز اعام کرده: تیراندازی در خیابان مجاهدین اســام 

ارتباطی به مجلس نداشت و به هیچ کس آسیبی وارد نشد
بنابر اعام روابط عمومی مجلس شورای اسامی، شامگاه سه شنبه در خیابان 
مجاهدین اسام اقدام به تیراندازی کرد و از آنجا که این اتفاق در جلوی یکی از 
بیمارستان های نزدیک ساختمان مجلس شورای اسامی رخ داد، بازتاب رسانه ای 

وسیعی پیدا کرد. 
براســاس اطاعات ارائه شده از سوی مســئولان مربوطه، فردی که اقدام به 
تیراندازی کرد، کارمند یک شــرکت پالایشــگاهی، متولد سال ۱۳6۱ و ساکن 
استان اصفهان اســت. وی با ساح شکاری ساچمه ای که دارای مجوز بود اقدام 
به تیراندازی هوایی کرد و بافاصله بعد از تیراندازی بازداشت شد که در مراحل 

بازجویی انگیزه این فرد مشخص خواهد شد.
همان گونه که مرکز اطاع رسانی فرماندهی انتظامی تهران بزرگ اعام کرده 
است، خوشبختانه در این حادثه به هیچ یک از شهروندان آسیبی وارد نشده است.

توزیع شیر از هفته آینده در مدارس ابتدایی،
سراسری می شود

رضامراد صحرایی وزیر آموزش و پرورش در پاسخ به پرسشی درباره برگزاری 
آزمون جذب معلمان، اظهار کرد: تاش ما این اســت که همه آزمون های سال 
بعد را این ســمت سال برگزار کنیم. مقدماتی نیاز دارد که در جلسات پیوسته 
با سازمان اداری استخدامی بررسی می شود.  وزیر آموزش و پرورش یادآور شد: 
همه می دانند که در چه شــرایطی دولت تحویل گرفته شــد و چه کار بزرگی 

انجام گرفت.
اما در مورد اعتراضات هم ما بررســی خود را انجام می دهیم، در بخش وارد 
بودن یا وارد نبودن اعتراضات، کل اقدامات انجام شــده و احکام جدید افرادی 
که اعتراضشان وارد بوده در فرایند صدور قرار گرفته و کار در حال پیش رفتن 

است.
صحرایی تأکید کرد: هرکس اعتراض داشــته اعتراضش دریافت شده و در 
یک شــرایط کاماً دقیق و شفاف بررسی شــده است. من مطلع نبودم از یک 
استان به اینجا آمدند و اعتراض کردند وگرنه خودم پاسخ می دادم. این فرایند 
و روند در زمان خودش برای همه همکاران در آموزش و پرورش باز بوده است. 

شاید مورد خاصی بوده که باید آن را به شکل جداگانه بررسی کرد.
صحرایی در پاســخ به پرسشی درباره توزیع شیر در مدارس اظهار کرد: در 
حال توزیع اســت اما هنوز در تمام کشور فراگیر نشده است؛ به این دلیل که 
بایــد ۸ میلیون پاکت را دوبار در هفتــه توزیع کنیم که فرایند تولید آن طول 
می کشد. مطابق قولی که داده اند باید از هفته آینده توزیع شیر سراسری شود، 
ولی بازهم مستمر پیگیری می کنیم و روند افزایش توزیع شیر محسوس است. 
هر لحظه که شیر به دست آموزش و پرورش برسد توزیع آن سراسری می شود 
که یکی از کارهای بزرگی بود که بعد از یک دهه احیا شد اما آموزش و پرورش 

آخرین بخش این زنجیره توزیع شیر است.

متروی پرند آماده افتتاح است
علیرضا زاکانی اظهار کرد: متروی پرند آماده افتتاح است و ان شاءالله در 
اولین فرصت افتتاح خواهد شد. من زمان افتتاح را می دانم، اما اجازه دهید 
مسئولان امر آن را اعام کنند وگرنه ما همین الان در هیئت دولت بودیم 
و زمان آن را هم بســته ایم. وی درباره افزایش قیمت تاکسی های اینترنتی 
بیان کرد: تاکســی های اینترنتی یک جنبه دو وجهی دارند. یک جنبه به 
وزارت صمــت برمی گردد و یک جنبه هم به شــهرداری ها. تا این وضعیت 
شــفاف نشود و مسئولیت پذیری در قبال آنها به وجود نیاید ما با این نکات 

مواجهیم.
زاکانی ادامه داد: یک بخشــی از آن قابل قبول است و آن هم به واسطه 
این اســت که فرصتی که آن مجموعه می گذارد مابــه ازای آن را از مردم 
می گیرد اما اینگونه که می گویید چند برابر شده است این دیگر ظلم است 
و به هیچ وجه قابل قبول نیســت. شــهردار تهران همچنین  گفت: درباره 
واردات اتوبوس هایی که قرارداد بسته بودیم در حال انجام است و آنچه که 
ما قرارداد بســتیم قرارداد تامین مالی بود و الان داریم اتوبوس های آن را 
انتخاب می کنیم. هم اتوبوس، هم تاکســی، هم ون و هم موتور که بتوانیم 

مبتنی بر آن برای برقی سازی تهران یک گام بلند برداریم.

پاسخ اسلامی به اظهارات گروسی:

22 برابر شدن ذخایر غنی سازی طبیعی است
محمد اســامی رئیس سازمان انرژی اتمی اظهار کرد: باتوجه به موافقت با 
وزیر علوم قرار شد در پژوهشگاه علوم و فناوری هسته ای، پژوهشکده داروهای 
شیمیایی را راه اندازی کنیم. این کار آغاز شده تا بتوانیم با یک فعالیت فشرده 

تحقیقاتی کل این نوع نیاز کشور را در داخل تولید کنیم.
وی در پاسخ به این پرســش که گفته می شود ذخایر غنی سازی ایران 22 
برابر شده اســت، اظهار کرد: این امر طبیعی است. ما غنی سازی خود را طبق 
قانون اقدام راهبردی انجام می دهیم و گزارش هایی که آژانس منتشر می کند، 
مبنایش برجام یا به قول خودشــان قطعنامه 22۳۱ شورای امنیت است. ما در 

چارچوب پادمان هستیم و آژانس هم بر کار ما نظارت دارد.
رئیس سازمان انرژی اتمی در پاسخ به پرسشی درباره آخرین روند پیشرفت 
ســاخت نیروگاه کارون، اظهار کرد: این نیروگاه  در روزهای آینده، شاهد انجام 
عملیات خاکبرداری ســاختمان اصلی رآکتور خــود خواهد بود. بزودی اولین 
بتن ریزی این مجموعه آغاز می شود. در صنعت هسته ای اولین بتن برای رآکتور 

یک نوع رویداد است و انشاءالله همین امسال این اتفاق رخ خواهد داد.
اسامی درباره احتمال بازگشت بازرسان ممنوع شده آژانس به ایران، تصریح 
کرد: باید از تکرار سیاســی این موضوع پرهیز شود. الان ۱20 بازرس آژانس را 
تایید کرده ایم که به ایران وارد شوند و مجاز هستند تا آژانس از آنان به عنوان 

بازرس استفاده کند.
با کســانی مخالفت کردیم که اولاً سال هاست به ایران نیامدند و در ثانی به 
موجب ماده ۹ اساســنامه ما این اختیار قانونی را داریم که بازرسی که آژانس 

معرفی می کند را بپذیریم یا نپذیریم.
وی تاکید کرد: ما از حقوق قانونی خودمان اســتفاده کردیم و این کار یک 

امر بدیهی و واضح است.
در همیــن مدت آژانــس 6 بازرس دیگر معرفی کرده که مــا آنان را تأیید 

کردیم و این یک روال جاری و طبیعی است.
رئیس ســازمان انرژی اتمی در واکنش به گــزارش اخیر آژانس بین المللی 
انرژی اتمی، اظهار کرد: این گزارش دو پایه دارد؛ یکی قطعنامه 22۳۱ اســت 
که همان برجام اســت و به طور طبیعی چون طرفین متعاهد به تعهدات خود 
عمل نمی کنند ما هم طبق قانون اقدام راهبردی عمل می کنیم و واضح اســت 
که مغایرت هایی را بیان می کند. نکته دوم هم بخش پادمانی و منع گســترش 

است که طبق ضوابطی آن را به آژانس گزارش می کنیم.
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